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Zadeva: vprašanja in pobude                                                                                                                                     

 

 

V skladu s 97. členom Poslovnika MOL,  zastavljam županu ter pristojnim službam sledeče 

svetniško vprašanje: 

 

Že slab mesec velja nova prometna ureditev na Slovenski cesti, ki bo poskusno v veljavi do konca 

letošnjega koledarskega leta. Tam trenutno vozijo  frekventnejši avtobusi in vozila z dovolilnicami 

MOL, hitrost pa je omejena na 30 km/h. Preurejena in prenovljena so tudi postajališča LPP, od 

Bavarskega dvora do križišča z Gosposvetsko ulico je urejena tudi kolesarska steza, kar vsekakor 

zelo pozdravljam. 

 

Kot lahko preberemo na spletni strani Mestne občine Ljubljana, imamo na Slovenski cesti skupen 

prostor pešcev, kolesarjev in avtobusov, ki »sobivajo«. Vsekakor pa je v okviru »sobivanja«  

najslabše poskrbljeno za kolesarje, ki so že tako in tako marsikdaj najbolj ranljiva skupina 

udeležencev v prometu. Kolesarske proge na Slovenski cesti namreč ni, torej je predvideno, da 

kolesarji vozijo po izjemno ozkem cestišču, kjer se komajda srečata dva avtobusa in tam vsekakor ni 

prostora še za kolesarje. Večkrat, sploh pa ob jutranjih in popoldanskih prometnih konicah, se zgodi, 

da nastane velika zmeda. Po cestišču kolesarji namreč vozijo s težavami, če pa se umaknejo na 

površino za pešce, tam ogrožajo le-te. Po novi ureditvi na Slovenski cesti so tako kolesarji praktično 

izločeni iz prometa oziroma in se jih ne upošteva kot enakovredne udeležence. 

 

Glede na opisano situacijo župana in pristojne službe sprašujem, ali nameravate urediti tudi 

prometno območje za kolesarje (s kolesarsko stezo, talnimi označbami, prometnimi znaki …)? 

Glede na obstoječa nejasna prometna pravila, pa me prav tako zanima, kakšna bo odgovornost 

udeležencev v morebitnih prometnih nesrečah? 

 

                                                                      Maja Urbanc 

                                                                      mestna svetnica 


